
 

 

ديدار اعضاى هيأت رئيسه و نمايندگان مجلس خبرگان - 6 /اسفند/ 1377

حضرت آيت االله خامنه اى رهبر معظم انقلاب اسلامى امروز در ديدار اعضاى هيأت رئيسه و نمايندگان مجلس
خبرگان با ايشان، طى سخنانى برخى از نعمتهاى متوالى و متواتر خداوند متعال را كه نصيب نظام اسلامى و ملت

مسلمان ايران شده است، برشمردند و بر ضرورت شكر واقعى اين نعمتها و پرهيز از كفران نعمت الهى تأكيد كردند.
مقام معظم رهبرى از نظام جمهورى اسلامى ايران به عنوان بنايى رفيع، غير قابل تزلزل و بسيار ريشه دار ياد كردند و

فرمودند: حكومت اسلامى در ايران، نظامى عميق، راسخ و مستقر است و بنده به عنوان كسى كه با مسائل كشور و
انقلاب و امواج دشمنيهاى استكبار آشنايى پيدا كرده ام، هيچ بيمى نسبت به تلاشهاى گوناگون دشمن در مورد

آينده انقلاب ندارم، اما آنچه كه نسبت به آن نگران هستم، به خود ما مربوط مى شود و آن كفران نعمتهاى بيشمارى
است كه خداوند متعال نصيب ايران اسلامى كرده است.

حضرت آيت االله خامنه اى افزايش نعمت براثر شكر واقعى و از دست رفتن آن براثر كفران نعمت را يك تقسيم بندى
قطعى دانستند و فرمودند: اگر كفران الهى نكنيم، حتى تهاجم فرهنگى دشمن و موج رسانى مخالف كه به طور

شبانه روزى در اين كشور دنبال مى شود، قادر به ايجاد اندك تعللى در حركت ملت مسلمان ايران نخواهد بود، كما
اين كه طى 20 سال گذشته، اين ملت توانست با قدرت، استحكام و استقامت در برابر قدرتمندان و زورگويان جهان

بايستد و اكنون نيز بزرگترين قدرتهاى سياسى و نظامى عالم، قادر به هيچ زورآزمايى واقعى در برابر نظام اسلامى
ايران نيستند.

مقام معظم رهبرى، شكرگزارى را موجب جلب رحمت الهى دانستند و فرمودند: قوم بنى اسرائيل براثر كفران نعمتهاى
خداوند، بدبخت دنيا و آخرت شدند و با عملى شدن همين تهديد در صدر اسلام، مسلمين براى قرنهاى متمادى به

خاك مذلت نشستند و اكنون جمهورى اسلامى ايران به عنوان جوانه تازه اى از يك درخت كهن در معرض همين
امتحان قرار دارد، كه اگر شكر واقعى به جاى آورده شود، به درخت تناور و عظيمى تبديل خواهد شد.

حضرت آيت االله خامنه اى ضمن برشمردن برخى از نعمتهاى خداوند متعال كه به ملت ايران ارزانى شده است،
فرمودند: امكان عمل به احكام اسلامى در امور حكومتى، از جمله در مسايل مالى، معاملات، سياست، جنگ و صلح،
نعمت بسيار بزرگى است كه خداوند متعال به ملت ايران داده است. در همه ادوار تاريخ و پس از بعثت نبوى، اسلام

بزرگترين نعمت الهى براى كل بشريت است و اين توفيق و لطف بزرگى است كه بتوانيم معيارهاى اسلامى را در
تمامى شئون زندگى فردى و اجتماعى خويش بكار بنديم.

رهبر معظم انقلاب اسلامى از وجود ملتى مؤمن، با اخلاص، علاقه مند، عاطفى و با ايمان و همچنين از بروز
استعدادهاى طبيعى و انسانى در بخشهاى مختلف به عنوان دو نعمت بزرگ الهى ياد كردند و فرمودند: جوانان،

مبتكرين، مخترعين، سازندگان و نوآوران ما در وادى دين، قرآن و علم و در وادى مسائل سياسى و اجتماعى،
استعدادهاى عجيب و فوق العاده خود را بروز مى دهند و اين سرمايه اصلى مى تواند هر ملتى را به اوج برساند.

مقام معظم رهبرى تمسك به اسلام و عمل به تماميت قرآن را شكرگزارى واقعى نعمتهاى خداوند دانستند و
فرمودند: به رغم خواست دشمن، ما بايد صراحتا، علنا و مفتخرا از اسلام همانگونه كه آن را شناخته ايم، دفاع كنيم و
با صداى بلند، طرفدارى خود را از اسلام ناب به گوش جهانيان برسانيم. شكرگزارى نعمتهاى خداوند در اين است كه

نظر اسلام را در مورد نقش مردم در حكومت، جايگاه زن، انواع آزاديها، تحصيل علم، تمدن، مجازات و قضا، حقوق
بشر، موسيقى، حجاب و مسائل ديگر زندگى انسان، صريحا بيان كنيم و به هيچ وجه از مواضع معقول و منطقى

خويش به خاطر به دست آوردن دل دشمن، عقب ننشينيم، و اين است كه روحيه مردم را تقويت و روحيه دشمن را
تضعيف مى كند.
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حضرت آيت االله خامنه اى از اسلام به عنوان ستون فقرات حيات سياسى ملت ايران ياد كردند و فرمودند: ما حق
نداريم به بهاى اين كه مى خواهيم دشمن را نسبت به خود خوش بين و ملايم كنيم، دست از اسلام برداريم. اين
كفران نعمت حق است، زيرا روحيه دشمن را افزايش مى دهد و او را براى پيشروى گام به گام و احتمالا حمله و

تهاجم، تشويق مى كند. ما مطلقا حق نداريم از مواضع اسلامى خويش عقب نشينى كنيم. اينجا جاى تقيه نيست و
مواضع را بايد با صراحت به دنيا اعلام نماييم. ما به كسى توهين نمى كنيم برخورد تنگ نظرانه و توأم با خشك فكرى

با مسائل جهانى رويگردانيم، اما به رسالت خود در دفاع از اسلام، قاطعانه عمل مى كنيم.
رهبر معظم انقلاب اسلامى جداكردن ملت ايران از اسلام ناب را مهمترين هدف امروز دشمن دانستند و فرمودند:

قصد و هدف اصلى دشمن اين است كه ملت ما را در اعتقاد خود و عمل به اساس اسلام دچار تزلزل كند و البته از
تأثير كسانى كه در تعريف دشمن بودن قرار نمى گيرند ولى به علت ايمانهاى ناقص و بى استدلال دچار شبهه و

ترديد هستند نبايد غافل بود. گله مندى ما از برخى مطبوعات نيز ناشى از آن است كه اين افراد از طريق مطبوعات،
ترديد، شك، بى ايمانى و بريدگى خود را تعميم مى دهند و فضاى جامعه را خراب مى كنند.

مقام معظم رهبرى توجه عناصر بريده از اصول و نادم از مجاهدت در راه خدا را به عواقب خطرناك قرار گرفتن در
مسير انحراف جلب كردند و فرمودند: كسانى در جامعه ما هستند كه نمى توان آنها را دشمن ناميد. آنها كسانى

هستند كه از مسلمانى خود و گام برداشتن در راه خدا خيلى خشنود نيستند. آنها بريده هاى از اصول و ريشه هستند
كه خداوند متعال سر انجام دلهاى آنان را به كلى وارونه خواهد كرد.

حضرت آيت االله خامنه اى از نمايندگان مجلس خبرگان به عنوان مجموعه اى از فضلا، علما، صاحب نظران و
انديشمندان ياد كردند و در پايان سخنانشان فرمودند: اين مجموعه ارزشمند علمى و فكرى مى تواند منشاء آثار

بسيار مهمى باشد و تلاش دشمن را براى تضعيف ايمان مردم و ايجاد ترديد و اختلال در فكر و تصميم آنان بى اثر
سازد.

بر پايه همين گزارش پيش از سخنان مقام معظم رهبرى، آيت االله مشكينى رئيس مجلس خبرگان، با تشكر از پيام
رهبر معظم انقلاب به اولين اجلاس سومين دوره مجلس خبرگان، نتايج مثبت اين نشست را بيان كرد.

آيت االله مشكينى با اشاره به روحيه حاكم بر اجلاس خبرگان، تصريح كرد نمايندگان مجلس خبرگان مصممند با تلاش
و فعاليتى افزونتر وظائف حساس خود را پيگيرى كنند و به يارى پروردگار، شكر نعمات بيدريغ الهى را با تمسك كامل

به اسلام بجاى آورند.
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